
RM.0012.4.7.2023

P R O T O K Ó Ł   Nr 35/23

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

w dniu 29 listopada 2023 r.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  przy  

ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1) Kamil Tomaszewski – Przewodniczący Komisji,

2) Aneta Sobolewska – Zastępca Przewodniczącego Komisji,

3) Tadeusz Malicki – członek Komisji,

4) Ewa Zglejszewska – członek Komisji,

oraz Burmistrz Czarnej Białostockiej – Jacek Chrulski.

Ad. 1)

Obradom przewodniczył  Kamil  Tomaszewski Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków  

i Petycji.  Powitał  wszystkich przybyłych na posiedzenie,  stwierdził  prawomocność obrad  

i przedstawił porządek obrad. 

Ponieważ do Komisji wpłynęło kolejne pismo Mieszkanki dotyczące przywrócenia bezpłatnej

ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej

(pismo  z  dnia  17  listopada  2023  r.  przekazane  przez  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  

w Białymstoku pismem z dnia 23 listopada 2023 r. znak: PS-III.960.16.2023.KB), Komisja, w

głosowaniu jawnym jednogłośnie zaakceptowała zmianę w porządku obrad. Zmiana polegała

na zmianie brzmienia punktu „3. Rozpatrzenie pisma Mieszkanki z dnia 17 listopada 2023 r.

w sprawie przywrócenia bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy ul.

Torowej  1  w  Czarnej  Białostockiej”, na  „3.  Rozpatrzenie  dwóch  pism  Mieszkanki  

z dnia 17 listopada 2023 r. w sprawie przywrócenia bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji

leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej.”

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie petycji Rady Rodziców Żłobka Samorządowego w Czarnej Białostockiej  

i  mieszkańców  z  dnia  16  października  2023  r.  o  przyznanie  dodatkowych  środków

finansowych na 2024 rok,  z  przeznaczeniem na wyposażenie  żłobka w zabawki oraz
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placu  zabaw  w  dodatkowe  urządzenia  zabawowo  –  dydaktyczne,  podjęcie

rozstrzygnięcia.

3. Rozpatrzenie  dwóch  pism  Mieszkanki  z  dnia  17  listopada  2023  r.  w  sprawie

przywrócenia  bezpłatnej  ambulatoryjnej  rehabilitacji  leczniczej  w  budynku  przy  

ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej.

4. Rozpatrzenie skargi Mieszkanki z dnia 30 października 2023 r. na Burmistrza Czarnej

Białostockiej,  w  związku  z  niezwołaniem  pierwszego  posiedzenia  Gminnej  Rady

Działalności Pożytku Publicznego.

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) 

Komisja,  rozpatrując  petycję  z  dnia  16  października  2023  r.  o  przyznanie  dodatkowych

środków finansowych na 2024 rok, z przeznaczeniem na wyposażenie żłobka w zabawki oraz

placu  zabaw  w dodatkowe  urządzenia  zabawowo –  dydaktyczne,  zapoznała  się  z  treścią

odpowiedzi  Pani  Dyrektor  Żłobka  Samorządowego  w  Czarnej  Białostockiej  i  ustaliła,  

iż w dniu 6 października 2023 r. został złożony wniosek do Burmistrza Czarnej Białostockiej

o  zwiększenie  planu  finansowego  na  rok  2023.  Z  informacji  uzyskanych  w  trakcie

posiedzenia KSWiP dowiadujemy się, że kilkukrotnie w roku 2023 były kierowane do Urzędu

Miejskiego wnioski o zwiększenie budżetu żłobka,  między innymi na zakup wyposażenia

placówki.  Wszystkie  były  akceptowane przez  Burmistrza.  Członkowie  Komisji  stwierdzili

również, iż w odległości kilkuset metrów od żłobka istnieje bardzo dobrze wyposażony plac

zabaw, z którego można korzystać bez ograniczeń. Dodatkowo w naszej Gminie trwa kolejna

edycja budżetu obywatelskiego, w którym jednym z proponowanych zadań jest „Doposażenie

placu  zabaw Żłobka  Samorządowego”.  Wkrótce  zostanie  rozstrzygnięte,  na  jaki  cel  będą

przeznaczone środki  finansowe.  Z przedstawionych przez  Burmistrza  informacji  wynika,  

że  placówka  przed  otwarciem  została  dobrze  wyposażona  w  zabawki  dla  ponad

dwudziestoosobowej  grupy  dzieci,  a  w  trakcie  jej  funkcjonowania  już  kilkukrotnie  była

doposażana. Należy zwrócić uwagę, iż na funkcjonowanie placówki z budżetu Gminy wydaje

się  około  600  tys.  zł  rocznie.  Pan  Burmistrz  deklaruje  dalszą  współpracę  z  Dyrektorem

Żłobka Samorządowego i jeżeli będą wpływały wnioski o zwiększenie planu finansowego, to

Urząd każdorazowo podejmie się analizy i stwierdzi, czy jest zasadny.

Biorąc  pod  uwagę  wyżej  wymienione  fakty,  członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym,

jednogłośnie uznali petycję za niezasadną. Na podstawie § 67a ust. 12 pkt 1 Statutu Gminy

Czarna Białostocka (Dz. Urz. Woj. Podl. z 2022 r. poz. 5358), Komisja przygotowała projekt

uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia  16  października  2023  r.  o  przyznanie

dodatkowych środków finansowych na 2024 rok, z przeznaczeniem na wyposażenie żłobka 

w zabawki oraz placu zabaw w dodatkowe urządzenia zabawowo – dydaktyczne oraz jej

uzasadnienie.
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Ad. 3) 

Komisja omówiła kolejne dwa pisma p……………………………, dotyczące przywrócenia

bezpłatnej  publicznej  rehabilitacji  leczniczej  w  budynku  przy  ul.  Torowej  1  w  Czarnej

Białostockiej. Oba pisma datowane są na dzień 17 listopada 2023 r. i  dotyczą przywrócenia

bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej

Białostockiej. Do Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej wpłynęły: pierwsze - 17 listopada

br.,  drugie  –  23  listopada  2023  r.,  przekazane  przez  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  

w Białymstoku pismem z dnia 23 listopada 2023 r. znak: PS-III.960.16.2023.KB.

Komisja,  po  zapoznaniu  się  z  pismami  stwierdziła,  że  nie  wnoszą  one  nic  nowego  

w przedmiotowej sprawie. Gmina Czarna Białostocka nieustannie dokonuje wszelkich starań

aby zaspokajać potrzeby wspólnoty samorządowej w zakresie ochrony zdrowia.  Jesteśmy  

w  procesie  formułowania  nowej  przychodni  w  naszym  mieście.  Z  punktu  widzenia

mieszkańców  gminy  i  miasta,  nieistotne  jest  czy  świadczenia  w  zakresie  rehabilitacji

udzielane będą na ul. Torowej, czy też na ul. Sienkiewicza. Ważne, że pojawia się szansa, aby

wzrosła dostępność do świadczeń zdrowotnych, w tym rehabilitacyjnych.

Członkowie Komisji jednogłośnie stwierdzili,  iż Wnioskodawczyni nie wnosi nic nowego  

w  przedmiotowej  sprawie  i  opowiedzieli  się  za  podtrzymaniem  swego  stanowiska  

z poprzednich posiedzeń.

Ad. 4) 

Komisja zapoznała się z treścią skargi p. …………………… z dnia 29 października 2023 r. 

na  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej,  w  związku  z  niezwołaniem pierwszego  posiedzenia

Gminnej  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego,  powołanej  na  kadencję  2023  –  2026.

Skarga wpłynęła do Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej w dniu 30 października 2023

br.  i  na  podstawie  §  67a  ust.  3  Statutu  Gminy  Czarna  Białostocka,  została  przekazana  

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu zbadania zawartych w niej zarzutów.

Komisja, po dogłębnej analizie ustaliła:

1) w dniu 18 września 2023r. zarządzeniem nr 532/23 Burmistrz Czarnej Białostockiej

powołał Gminną Radę Działalności Pożytku Publicznego na lata 2023-2026. W tym

czasie trwał już nabór na wolne stanowisko urzędnicze zajmujące się m.in. współpracą

z organizacjami pozarządowymi;

2) ustawa z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,

oraz podjęta na jej  podstawie uchwała Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej nie

określają  terminu  zwołania  pierwszego  posiedzenia  Gminnej  Rady  Działalności

Pożytku Publicznego;

3) Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego nie jest podmiotem uczestniczącym

w  stanowieniu  prawa  a  jej  kompetencje  są  ograniczone  do  sfery  konsultacji  

i opiniowania;

4) pierwsze posiedzenie GRDPP odbyło się 8 listopada 2023 r.
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Komisja,  po  analizie  skargi  i  okoliczności  jej  towarzyszących  jednogłośnie  stwierdziła  

(w głosowaniu jawnym), iż skarga jest niezasadna. Na podstawie § 67a ust. 12 pkt 1 Statutu

Gminy Czarna Białostocka (Dz. Urz. Woj. Podl. z 2022 r. poz. 5358) przygotowała projekt

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niezwołanie pierwszego posiedzenia Gminnej Rady

Działalności Pożytku Publicznego, oraz jej uzasadnienie.

Ad. 5) 

W punkcie „Sprawy różne”: Członkowie Komisji razem z Burmistrzem prowadzili rozmowy

odnośnie inwestycji, które aktualnie prowadzone są na terenie naszej gminy. Został poruszony

również wątek dotyczący bezpieczeństwa na drogach w naszym mieście.

Ad. 6 

W  związku  z  wyczerpaniem  się  porządku  obrad  Przewodniczący  Komisji  zamknął

posiedzenie i podziękował wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

1) Kamil Tomaszewski .……………….………………….….....

2) Aneta Sobolewska .………….…………………………….....

3) Tadeusz Malicki .…………………...……….………….….....

4) Ewa Zglejszewska ……………………………………………

W załączeniu do protokołu:

 lista obecności na posiedzeniu;

 projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia  16  października  2023  r.  

o  przyznanie  dodatkowych  środków finansowych  na  2024  rok,  z  przeznaczeniem  na

wyposażenie żłobka w zabawki oraz placu zabaw w dodatkowe urządzenia zabawowo –

dydaktyczne wraz z uzasadnieniem;

 projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na niezwołanie pierwszego posiedzenia

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego.
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